

徐工徐工 助您成功

XCMG FOR YOUR SUCCESS



MOBILE CRUSHING AND SCREENING PLANTS

移动式破碎筛分站



Web: machmall.com
Tel: +86-516 8773 9797
E: machmall@xcmg.com



满足您一切需求的最专业成套性解决方案

To meet all needs and provide the most professional solutions.

在矿山开采、骨料生产、资源再生领域提供成套性破碎筛分解决方案，根据客户需求和实际工况要求，以专业的技术提供更可靠、更安全、更环保的移动式和固定模块化产品，为客户创造更多的价值。

Provide full-process crushing and screening solutions for mining, aggregate production and resource recycling. According to the actual working conditions, we provide more reliable, safer and more environmentally friendly mobile and fixed modular products with professional technology to create more value for users.



XPE0810

- 采用进口品牌发动机，动力强劲高效、能耗低。
Equipped with imported engines, power is more powerful and fuel saving.
- 搭配超长颚板的破碎主机，物料流动性更顺畅，破碎能力更强。
With the long jaw plate, the material flow is smoother and more broken.
- 排料口液压调节，操作更方便。
Discharge port hydraulic adjustment, operation is more convenient.
- 配备预筛分机，产能更高。
Equipped with pre screening extension, higher capacity.
- 智能连续性给料系统，物料流动更顺畅，生产更连续。
Intelligent continuous feeding system, material flow is smoother and production is more continuous.
- 无线遥控，一键启停，智能故障诊断，实时监控、存储运行状态，用户操作更方便。
Wireless remote control, one-button start-stop, intelligent fault diagnosis, real-time monitoring and storage of running state, user operation is more convenient.
- 低压喷雾除尘、振动部件减振专业性设计，整机更环保。
Low pressure spray dedusting, vibration parts damping professional design, the whole machine is more environmentally friendly.
- 配置磁选机，更高效分离金属制品。
Equipped with magnetic separator to separate metal products more efficiently.
- 折叠式料斗、输送机，结合更大离地间隙，转场、运输更方便。
Folding hopper, foldable conveyor, with larger clearance from the ground, more convenient for transit and transportation.



颚式破碎站 Jaw-type Crushing Station

产品型号 Product model	XPE0810
最大喂料尺寸 Maximum feeding dimension	600mm
破碎机开口尺寸 Crusher openings size	760 × 1000mm
处理能力 Processing capacity	200 ~ 300t/h
整机重量 Machine weight	50t
发动机品牌 Engine brand	康明斯CUMMINS
发动机功率 Engine power	268Kw



XPF1214

- 采用进口发动机，动力更强劲、更省油。
Equipped with imported engines, power is more powerful and fuel saving.
- 破碎机采用液力耦合器直驱，传动更平稳、高效。
The crusher is driven directly by hydraulic couplings, which is more stable and more efficient in transmission.
- 弧形板锤，产能更大、粒型更优。
The use of arc plate hammer has greater productivity and better grain shape.
- 双层独立预筛分机，通过量更大，超大筛分面积筛分机，筛分效率更高。
Double layer independent pre screening machine, through a larger volume, super sieving area screening machine, screening efficiency is higher.
- 折叠式料斗、输送机，结合更大离地间隙，转场、运输更方便。
Folding hopper, foldable conveyor, with larger clearance from the ground, more convenient for transit and transportation.
- 智能连续性给料系统，部件宽度逐渐变大，物料流动更顺畅，生产更连续。
The intelligent continuous feeding system increases the widths of components gradually, makes material flow more smoothly and produces more continuous products.
- 无线遥控，一键启停，智能故障诊断，实时监控、存储运行状态，用户操作更方便。
Wireless remote control, one-button start-stop, intelligent fault diagnosis, real-time monitoring and storage of running state, user operation is more convenient.
- 控制柜正压除尘、接地保护，可靠性更高。
The control cabinet has positive pressure dust removal, and earthing protection has higher reliability.
- 低压喷雾除尘、振动部件减振专业性设计，整机更环保。
Low pressure spray dedusting, vibration parts damping professional design, the whole machine is more environmentally friendly.

反击式破碎站 Impact Crushing Station

产品型号 Product model	XPF1214
最大喂料尺寸 Maximum feeding dimension	700mm
破碎机转子（直径×宽）Crusher rotor (Diameter × Width)	Φ 1200 × 1280mm
处理能力 Processing capacity	150 ~ 450t/h
整机重量 Machine weight	63t
发动机品牌 Engine brand	斯堪尼亚SCANIA
发动机功率 Engine power	364~371Kw





XPY1100

- 采用进口发电机组，动力更强劲、更省油；
Equipped with imported engines, power is more powerful and fuel saving.
- 配置外接动力电源装置，经济性更高；
The external power supply is more economical.
- 破碎机采用电机驱动，传动更平稳、高效；
Motor driven, more stable and efficient.
- 大行程破碎机、辅以破碎机负载检测及控制，破碎能力更大、粒型更优；
Large stroke crusher, load monitoring and control, greater crushing capacity and better grain shape.
- 破碎机具有过载保护及清腔功能，可靠性更高；
Overload protection and clearance function, high reliability.
- 智能连续性给料系统，物料流动更顺畅，生产更连续；
Intelligent continuous feeding system, material flow is smoother and production is more continuous.
- 无线遥控，一键启停，智能故障诊断，实时监控、存储运行状态，用户操作更方便；
Wireless remote control, one-button start-stop, intelligent fault diagnosis, real-time monitoring and storage of running state, user operation is more convenient.
- 低压喷雾除尘、振动部件减振专业性设计，整机更环保；
Low pressure spray dedusting, vibration parts damping professional design, the whole machine is more environmentally friendly.
- 可选配磁选机、金属探测仪及料位检测，系统保护更全面。
Magnetic separators, metal detectors and material level meters can be selected. The system protection is more comprehensive.

移动圆锥式破碎站 MOBILE CONE CRUSHERS

产品型号 Product model	XPY1100
最大喂料尺寸 Maximum feeding dimension	240mm
转子直径 Maximum feeding dimension	1160mm
处理能力 Processing capacity	115~470t/h
整机重量 Machine weight	63t
发动机品牌 Engine brand	斯堪尼亚SCANIA
发动机功率 Engine power	364Kw



XFY1561

- 配置大面积筛分机，辅以筛分角度可调式设计，筛分效率更高，适应性更强；
It is equipped with large area screening machine with adjustable sieving angle. It has higher sieving efficiency and stronger adaptability.
- 整机采用多泵多阀液压驱动，动力更强劲，油耗更低；
The machine adopts multi pump and multi valve hydraulic drive, with stronger power and lower fuel consumption.
- 无线遥控，一键启停，智能故障诊断，实时监控、存储运行状态，用户操作更方便；
Wireless remote control, one-button start-stop, intelligent fault diagnosis, real-time monitoring and storage of running state, user operation is more convenient.
- 基于防抛、磨、滴、漏设计理念的物料流动设计，生产更连续
Based on the design concept of anti throwing, grinding, dropping and leakage, material flow design is more continuous.
- 折叠式输送机，结合更大离地间隙，转场、运输更方便；
Folding hopper, foldable conveyor, with larger clearance from the ground, more convenient for transit and transportation.
- 快速的楔形张紧装置，方便的检修孔，配置自动润滑站，维护保养更方便。
Fast wedge tension device, convenient maintenance hole, automatic lubricating station, convenient maintenance.

移动式筛分站 Mobile Screens Plants

产品型号 Product model	XFY1561
最大喂料尺寸 Maximum feeding dimension	150mm
筛箱尺寸（宽×长） Screen box dimension (W x L)	1525 × 6100mm
处理能力 Processing capacity	500 t/h
整机重量 Machine weight	36t
发动机品牌 Engine brand	康明斯CUMMINS
发动机功率 Engine power	97Kw



XFY1548

- 配置重型料斗和板式给料机，抗大料和尖锐物料冲击性好，使用寿命长；

Configuration of heavy hopper and plate type feeder can resist the impact of heavy materials and sharp materials and prolong the service life.

- 角度可调式重型筛分机，可配置多种类型筛网，能够应对多种工况，适应性更强；

Angle adjustable heavy screening machine, in which many screen mesh types can be configured, is able to cope with a variety of conditions, and more flexible;

- 快速的楔形张紧装置和筛箱抬升功能，配置自动润滑站，维护保养更方便；

Fast wedge tensioning device, function of screen box uplift and the configure of automatic lubrication station, makes the maintenance more convenient;

- 折叠式输送机，结合更大离地间隙，转场、运输更方便；

Folding hopper, foldable conveyor, with larger clearance from the ground, more convenient for transit and transportation.

- 整机采用多泵多阀液压驱动，动力更强劲，油耗更低；

The machine adopts multi pump and multi valve hydraulic drive, with stronger power and lower fuel consumption.

- 无线遥控，一键启停，智能故障诊断，实时监控、存储运行状态，用户操作更方便；

Wireless remote control, one-button start-stop, intelligent fault diagnosis, real-time monitoring and storage of running state, user operation is more convenient.

移动式筛分站 Mobile Screens Plants

产品型号 Product model	XFY1548
最大喂料尺寸 Maximum feeding dimension	400mm
筛箱尺寸(宽×长) Screen box dimension (W x L)	1520x4880mm
处理能力 Processing capacity	400t/h
整机重量 Machine weight	35t
发动机品牌 Engine brand	康明斯CUMMINS
发动机功率 Engine power	97Kw

XPE0810 XPE0912 XPY1100 XPF1214 XFY1561 XFY1548

工作尺寸 Working Dimensions

长 (Longth)	17065mm	20000mm	18290mm	21765mm	18685mm	15510mm
宽 (Width)	4625mm	6300mm	4640mm	7590mm	18885mm	14140mm
高(Height)	4710mm	4880mm	4310mm	5255mm	6105mm	4760mm

运输尺寸 Transportation Dimensions

长 (Longth)	16220mm	16650mm	16130mm	18460mm	17905mm	15610mm
宽 (Width)	2965mm	3000mm	3450mm	3180mm	3310mm	3000mm
高(Height)	3680mm	3900mm	3810mm	3750mm	3740mm	3600mm
重量(Weight)	50700kg	63000kg	62406kg	65380kg	35230kg	35430kg

破碎主机 Host Machine

型号(Model)	PE0810	PE0912	PY1100	PF1214	×	×
给料口尺寸(Feed throat size)	760*1000mm	870*1200	240mm	900*1300mm	×	×

给料 Feeding

料斗容积(Hopper Volume)	5/9m³	7/12m³	4/6m³	4/6m³	6m³	5/8m³
装载高度(Loading Height)	3964mm	4430mm	3971mm	4570mm	3185mm	3286/4246mm
装载宽度(Loading Width)	2412mm	2600mm	3198mm	2350mm	4272mm	1807/2989mm

出料高度(Discharge Height)

筛分输送机(Screening Conveyor)	×	×	×	3150mm	4280mm	3560mm
主输送机(Main Conveyor)	4035mm	4000mm	3500mm	3450mm	5580mm	×
自然细料输送机(Fine Material Conveyor)	1800/2865mm	2865mm	×	3330mm	×	×
中料输送机(Intermediate Conveyor)	×	×	×	×	4780mm	3060mm
粗料输送机(Rough Material Conveyor)	×	×	×	×	4780mm	3025mm
超大物料输送机(Large Material Conveyor)	×	×	×	×	4690mm	×

发动机 Engine

型号(Model)	Cummins QSM11	Scania DC-13	Scania DC-13	Scania DC-13	Cummins QSB4.5	Cummins QSB4.5
功率(Power)	268Kw	364Kw	364Kw	364~371Kw	97Kw	97Kw
油箱容积(Tank volume)	650L	800L	900L	800L	350L	350L

振动筛 Vibration Sieve

长度(length)	×	×	×	4550mm	6100mm	4880mm
宽度(Width)	×	×	×	1550mm	1550mm	1550mm
筛分面积(Screening Area Size)	×	×	×	7.05m²	9.5m²	4.9m²
层数(Layer Number)	×	×	×	1	3	2

选配件 Optional

加大料斗(Increase Hopper)	*	*	×	×	×	*
除铁器(Iron Remover)	*	*	*	*	×	×
筛网(Screen Mesh)	×	×	×	*	*	*
料位系统(Material Level System)	*	*	*	*	×	×
称重系统(Weighing System)	*	*	*	*	×	×
除尘系统(Dust Removal System)	*	*	*	*	*	*
自动润滑系统(Automatic Lubrication System)	*	*	×	*	*	*
发动机预热(Engine Preheating)	*	*	*	*	*	*
寒冷气候套件(Cold Weather Package)	*	*	*	*	*	*
无线遥控器(Wireless Remote Controller)	*	*	*	*	*	*
自然细料输送机(Fine Material Conveyor)	*	*	×	*	×	×
加长细料输送机(Lengthened Fine Material Conveyor)	*	*	×	*	×	×
返料输送机(Return Conveyor)	×	×	*	*	×	×
金属探测仪(Metal Detector)	×	×	*	×	×	×



售前服务 PRE-SALES SERVICE

徐工拥有提供深度定制施工解决方案的 400 客户服务中心，这里有服务网点介绍、产品价格咨询、技术支持、产品投诉、服务投诉、报修及备件咨询及销售等一站式的专业服务。

Our 400 customer service centers are divided into information communication centers, centers to improve customer satisfaction, customer behavior analysis centers, and product marketing centers, which provide you with professional services including service center information, price consultations, technical support, product complaints, repairs and spare parts inquiries, and sales support.

通过新产品推介、用户体验日等客户实际操作体验的方式，我们将与您进行全方位的深度沟通，为您深入了解徐工及施工解决方案提供帮助。

During the user experience day we take the time to fully introduce new products and carry out practical customer experience activities, help you understand XCMG better, and provide you with private customized construction solutions.



售中服务 DURING-SALES SERVICE

基于对工程机械产品与客户需求的深刻认识，我们与各大金融机构一起，为您的业务经营提供最佳的融资解决方案。

Based on a deep understanding of engineering machinery products and customer needs, we work with major financial institutions to provide your business with the best financing solutions.

为了满足您的需求，我们会提供专业的运输送货上门服务，并为每台产品提供首次安装和交机培训服务。

In order to meet your every need, we provide a professional transportation delivery service and a training service for initial installation with every piece of machinery.



售后服务 AFTER-SALES SERVICE

在全球，我们拥有 5000 余名服务工程师、1500 辆专用服务车，我们坚决做到：24 小时全年无休地为您提供“15 分钟快速响应，24 小时完工”的用心服务。我们建立了完善的“GPS 全球服务中心”，通过物联网平台，为您提供积极主动的智能管家式服务。

Globally, we have more than 5000 service engineers and 1500 dedicated service vehicles. We are committed to year-round 24-hour service even during holidays, in line with our policy of always providing "a response within 15 minutes and job completion within 24 hours." We have established a perfect GPS Global Service Center, and we can provide you with a proactive smart butler system through an Internet of Things platform.

我们致力于为您提供租赁、二手车评估、交易、大修以及回收再制造等后市场服务，为您解决后顾之忧是我们一直以来坚定奉行的责任与使命。

We are committed to providing after-market services, including rentals, second-hand vehicle evaluations, trade-ins, overhauls, and recycling. We always stick to our responsibility and mission of handling your concerns as best we can.

